
 
 

TRADICIOLNALNO KRESOVANJE MO SLS LJUBLJANA OB DNEVU 
DRŽAVNOSTI 

 
KRES NA JANČAH OB 19. OBLETNICI DRŽAVE SLOVENIJE 

SREDA, 23. JUNIJA OB 19. URI 

 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 15. JUNIJA DO 21. JUNIJA 
2010 
Torek, 15. junij 2010: 

 ob 8. uri 35. nujna seja Odbora za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katere član je poslanec SLS 
Gvido Kres 

 ob 10. uri 18. redna seja Državnega zbora 
 ob 12. uri 63. seja Komisije Državnega sveta za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 

Darko Fras in Jože Slivšek 
 ob 15. uri 32. seja Komisije za gospodarstvo, obrt, turizem in finance, katere član je državni svetnik Peter 

Vrisk 
 
Sreda, 16. junij 2010: 

 ob 9. uri 18. redna seja Državnega zbora 
 ob 13. uri 25. izredna seja Državnega zbora na temo plinskih terminalov 

 
Četrtek, 17. junij 2010: 

 ob 8. uri 16. nujna seja Odbora za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega član je poslanec SLS 
Franc Bogovič 

 ob 9. uri 18. redna seja Državnega zbora 

http://www.ds-rs.si/?q=node/1873
http://www.ds-rs.si/?q=node/1867


 
Petek, 18. junij 2010: 

 ob 9. uri 18. redna seja Državnega zbora 
 
Sobota, 19. junij 2010: 

 ob 14. uri občni zbor OO SLS Laško (ribiški dom Marof pri Jurkloštru) 
 
Nedelja, 20. junij 2010: 

 ob 11. uri občinski praznik Občine Cerkvenjak 
 

Ponedeljek, 21. junij 2010: 
 ob 14. uri 51. seja Komisije Državnega sveta za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik 

je državni svetnik SLS Darko Fras, član pa državni svetnik SLS Cvetko Zupančič 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
SLS: ŽAL V SLOVENSKI ZGODOVINI ŽE 
DOŽIVETI VRTILJAK OZEMELJSKIH IZGUB. 
Ljubljana, 7. junij 2010 – 6. junij 2010 bo v 
slovensko zgodovino vpisan kot datum, ko je 
Slovenija za slab odstotek in pol - po začasnih 
neuradnih izidih referendumskega glasovanja 
– dala v arbitražo nesporno slovensko ozemlje 
tako na kopnem kot na morju, rezultat 
arbitraže pa po vladnem zemljevidu verjetne 
rešitve dokazuje, da bo Slovenija izgubila 
najmanj 20 % svojega teritorialnega morja.  
Za vprašanje ozemlja in morja, temelja 
slovenske državnosti, je udeležba na 
referendumu, ki ga po pomembnosti ni 

mogoče primerjati z nobenim referendumom doslej, razen s plebiscitom, zaznamovana z nizko, niti polovično, 
udeležbo. Kljub temu je skoraj polovica volivk in volivcev, ki so se referenduma udeležili, reklo svoj odločni »PROTI« 
arbitražnemu sporazumu in opozorilo, da je Slovenija z arbitražnim sporazumom stopila na žal v slovenski zgodovini 
že doživeti vrtiljak ozemeljskih izgub. ...več 

Rezultate referendumskega glasovanja lahko najdete na naslednji povezavi: 
http://www.dvk.gov.si/AS2010/AS2010i/index3.html. 

 
PODPREDSEDNICA SLS IN PREDSEDNICA MO SLS KOPER OLGA FRANCA: SPLOŠNA BOLNIŠNICA IZOLA 

NUJNO POTREBUJE STABILNO 
VODENJE 
Koper, 10. junij 2010 – Predsednica MO 
SLS Koper Olga Franca se je odzvala na 
nedavne dogodke okoli imenovanja in nato 
odstopa Boštjana Averja kot direktorja 
Splošne bolnišnice Izola. »Splošna 
bolnišnica Izola nujno potrebuje stabilno in 
neprekinjeno vodenje, ki ji bo omogočalo 
stalen razvoj. V bolnišnici bi morali veliko 
več narediti za varnost pacientov in 
kakovost storitev, zbirati bi morali podatke 
in izboljševati procese dela. Negotovost 
glede vodstva k temu ne pripomore in čas 
bi že bil, da se te zadeve dokončno 
uredijo,« je dejala Olga Franca in 
nadaljevala: »Pozivam ministrstvo za 
zdravje in še posebej ministra dr. Dorjana 
Marušiča, ki so mu razmere v izolski 
bolnišnici dobro poznane, da nemudoma 

ukrepata in prispevata k ureditvi razmer v tem za Obali izjemno pomembnem javnem zavodu, ki se že dalj časa bori s 
krizo vodenja.« ...več 

http://www.ds-rs.si/?q=node/1874
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=3EB3FDE2-C7E8-F9FE-534D-CEE728358F9A&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=3EB3FDE2-C7E8-F9FE-534D-CEE728358F9A&linkid=newsContent
http://www.dvk.gov.si/AS2010/AS2010i/index3.html
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A7618C7C-F6BF-BD56-428F-651C0C526881&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A7618C7C-F6BF-BD56-428F-651C0C526881&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A7618C7C-F6BF-BD56-428F-651C0C526881&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A7618C7C-F6BF-BD56-428F-651C0C526881&linkid=newsContent


 
NOVA GENERACIJA SLS: ZAKON O MALEM DELU JE BREZ SOČASNE UREDITVE ŠTIPENDIJSKE POLITIKE 

ZAGOTOVO V ŠKODO ŠTUDENTOV 

Ljubljana, 11. junij 2010 – V Novi generaciji SLS obžalujemo besede predsednika Vlade 
RS, ki je v dopoldanskih urah dejal, da manevrskega prostora za kompromisno rešitev 
glede študentov in Zakona o malem delu ni več. Na ta način so vladni možje pokazali, 
da imajo na današnjem posvetu vlade in študentov namen izključno miriti razgrete in 
razburjene študentske glave, medtem ko so se sami že odločili kako in kaj. »V Novi 
generaciji SLS smo se že nekajkrat strinjali, da je trenutna ureditev študentskega dela 
potrebna temeljite reforme. Vsekakor tudi v smeri preusmeritve zbranih sredstev iz 
tega naslova v programe namenjene neposredno študentom (štipendije, študentski 
domovi, tudi socialna varnost in zavarovanje). Toda bojimo se negativnih učinkov 
predloga Zakona o malem delu na študentsko populacijo, ki bodo zagotovo večji kot se 
trenutno prikazujejo,« je prepričan predsednik Nove generacije SLS Bor Zgonc. ...več 

 

SLOVENKA ŽENSKA ZVEZA PRI SLS: VISOKO ŠTEVILO BREZPOSELNIH ŽENSK IN TISTIH ZAPOSLENIH 
SAMO ZA DOLOČEN ČAS, IZRAZ PRIKRITE DISKRIMINACIJE NA TRGU DELA! 

SŽZ pri SLS: »Želimo si spodbuditi žensko populacijo k uporabi svoje podjetniške žilice tudi 
v poslovnem svetu!« 

Ljubljana, 14. junij 2010 – Minulo soboto so se v Strunjanu na prvi seji sestale 
novoizvoljene članice Slovenske ženske zveze pri SLS, na čelu s predsednico Vesno 
Starman. Največ pozornosti so že uvodoma namenile temeljnemu poslanstvu SŽZ in ga 
opredelile kot sooblikovanje pogojev za enakovredno vlogo žensk v družbi ter dajanje 
podpore pri uveljavljanju interesov. Kot je povedala predsednica SKŽ pri SLS Vesna 
Starman, statistike namreč kažejo, da je večina brezposelnih oseb in oseb zaposlenih za 
določen čas ženskega spola. »Ti dve dejstvi sta izraz prikrite diskriminacije na trgu dela in 
sta povezani s starševsko vlogo, zato smo se odločile, da se bolj posvetimo tej 
problematiki in dokažemo, da so že skozi zgodovino ženske igrale mnogo pomembnejšo 
vlogo kot jim je družba pripravljeni priznati,« še pojasni Vesna Starman. ...več 

 

SOO ZA ZDRAVSTVO PRI SLS: MINISTRSTVO ZA ZDRAVJE MORA POSPEŠITI POSTOPKE ZA SPREJEMANJE 
ZDRAVSTVENE ZAKONODAJE, OBENEM PA ZAGOTOVITI 
DOVOLJ ČASA ZA JAVNO RAZPRAVO 

Ljubljana, 11. junij 2010 – Na nedavni seji Strokovno 
operativnega odbora za zdravstvo pri SLS, so člani s 
predsednico odbora Olgo Franco razpravljali predvsem o 
Nacionalni strategiji o kakovosti in varnosti v zdravstvu v 
obdobju od 2010 do 2015 ter o Pravilniku o najdaljših 
dopustnih čakalnih dobah in načinu vodenja čakalnih 
seznamov. Javna razprava o Nacionalni strategiji se sicer 
izteče v torek, 15. junija, so pa člani odbora opozorili na zelo 
kratko obdobje javne razprave, saj se je ta začela 1. junija in 
naj bi potekala le dva tedna. »Štirinajst dni je za tako 
pomembno temo odločno premalo časa in ne razumem, zakaj 

ni predvidenega več časa, na primer vsaj en mesec. Če Vlada RS lahko podaljšuje čas razprav za vse mogoče teme, si 
po mojem trdnem prepričanju tudi ta izredno zahtevna in za izboljšanje javnega zdravstva in kakovosti življenja še 
kako pomembna tematika, zasluži ustrezen čas za tehtno presojo in skrajno poglobljen premislek,« je poudarila 
podpredsednica SOO za zdravstvo pri SLS dr. Slavica Ritonja Cimerman. Člani odbora Nacionalno strategijo kakovosti 
in varnosti v zdravstvu sicer pozdravljajo, a so obenem imeli številne pripombe na nedodelano vsebino. Zato bodo 
svoje pripombe posredovali delovni skupini ministrstva, da bi ta tudi s temi ugotovitvami in dejstvi bolje in lažje 
opredelila vsebino strategije. »Ob tem tudi pozivamo pristojne, naj ne omejujejo časa za razpravo na račun počasnosti 
njihovih postopkov. Zagotovo se s strategijo mudi – nova vlada je sedaj za krmilom že dve leti, a vendar ni na 
izboljševanju kakovosti javnega zdravstva kljub trdni koalicijski zavezi opaziti bistvenih sprememb,« ob tem še 
opozarja podpredsednica SLS Olga Franca. ...več 

 
KONČNO PROSTORI NUNCIATURE V LJUBLJANI 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=9E2759BA-7ADA-3B3D-4A97-EC19EB341E53&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=9E2759BA-7ADA-3B3D-4A97-EC19EB341E53&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=061BECFF-F6E9-F08C-571E-8ABEEBD11FBE&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=061BECFF-F6E9-F08C-571E-8ABEEBD11FBE&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=061BECFF-F6E9-F08C-571E-8ABEEBD11FBE&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=67008667-9726-17E3-32F7-649043F3C7E7&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=67008667-9726-17E3-32F7-649043F3C7E7&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=67008667-9726-17E3-32F7-649043F3C7E7&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=67008667-9726-17E3-32F7-649043F3C7E7&linkid=newsContent


Predsednik slovenske vlade Borut Pahor je v soboto, 12. junija 2010 sprejel kardinala 
Tarcisia Bertoneja, državnega tajnika Svetega sedeža. Na sprejemu je končno prišlo do 
dogovora, da po dolgih letih prelaganja in dogovarjanja Sveti sedež lahko odpre stalne 
prostore nunciature v Ljubljani.  
»Slovenska ljudska stranka pozdravlja ta dogovor, da je končno prišlo do dogovora«, je 
povedal Jakob Presečnik, vodja Poslanske skupine SLS v Državnem zboru RS. 

 

SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: VLADA RS NAJ ZARADI NAČRTOVANE GRADNJE PLINSKIH 
TERMINALOV PROTI ITALIJI NEMUDOMA VLOŽI TOŽBO 

Vlada RS pred nedeljskim referendumom o arbitražnem sporazumu niti besede o plinskih 
terminalih 

Koper, 3. junij 2010 – Podpredsednica SLS Olga Franca se čudi, da Vlada RS že na današnji 
seji ni odločala o nadaljnjih korakih glede gradnje plinskih terminalov, ki jo neomajno 
napoveduje Italija, in je to temo očitno raje prestavila na kasneje, kot že toliko pomembnih 
tem doslej. Po neuradnih informacijah naj bi namreč Vlada RS že na današnji seji obravnavala 
odločitev o vložitvi tožbe proti Italiji v zvezi z gradnjo plinskih terminalov. »Zanimivo je, kako se 
Vlada RS ne želi spuščati v to problematično področje sedaj pred referendumom o arbitražnem 
sporazumu. Morda tudi zato, ker je Sloveniji italijanska ministrica za okolje Stefania 
Prestigiacomo s svojo izjavo, da plinski terminal v Tržaškem zalivu ne glede na vse in kljub 
vsem slovenskim protestom bo, jasno pokazala, da Italija Slovenije v Jadranskem morju ne vidi 
več? V SLS protestiramo tako proti nezaslišani aroganci italijanske zunanje ministrice kot tudi 
pasivnosti slovenske vlade! Obenem pa ponovno opominjamo Janeza Potočnika, slovenskega 
komisarja EU za okolje, na njegovo moralno in politično dolžnost, da ukrepa in zaščiti 

slovenske državljane, njegove sorojake, ki so obenem tudi evropski državljani. In njih naj bi pač Evropska komisija, 
katere del je tudi on, zagotovo ščitila,« je ogorčena podpredsednica SLS Olga Franca. ...več 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 

NOVA PREDSEDNICA SKZ PRI 
SLS MIHAELA LOGAR 
Krško, 4. junij 2010 – V Krškem je 
včeraj v popoldanskih urah potekal 
volilni, programski in statutarni občni 
zbor SKZ pri SLS. Uvodoma so zbrane 
nagovorili dosedanji predsednik SKZ 
pri SLS Igor Hrovatič, gostitelj – 
poslanec in župan Krškega Franc 
Bogovič ter predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav. Slednji je že v 
svojem kongresnem govoru 16. maja 
2009, ko je prevzel predsedovanje 
SLS, poudaril pomembnost 
kmetijstva in svojo vizijo 
udejstvovanja SLS na tem področju 
tudi skozi SKZ pri SLS. »Želim si, da 
bi Slovenska kmečka zveza pri SLS 
delala tako dobro, da bi jo poslušal 
tudi minister za kmetijstvo in da bo 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=9B896078-5F17-34A4-5B24-807DF5752BD0&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=9B896078-5F17-34A4-5B24-807DF5752BD0&linkid=newsContent
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skozi argumentirano in vsebinsko razpravo podajala odgovore in rešitve na današnja pereča vprašanja slovenskega 
kmetijstva – od tega, kako pomagati malim, srednjim in večjim kmetom, do tega, kako odgovarjati na vprašanja 
glede obdavčitve, oskrbe s hrano … Skratka, odpira se kup vprašanj, na katera bo treba odgovoriti s konsistentno, 
trajnostno in z okoljem povezano politiko,« je poudaril mag. Žerjav. ...več 

RADICIONALNA PRIREDITEV »SREČANJE LJUDI ODPRTIH SRC«
 
T  

člani občinskih odborov SLS v Zgornje-savinjski dolini, speljali 

V ponedeljek, 14. junija,  so povabili ravnatelje vseh šestih osnovnih šol in jim simbolično podelili denar, in sicer po 

Mozirje, 6. junij 2010 - »Srečanje ljudi odprtih src«.  
Že tretje leto so člani Nove generacije, Ženske zveze  in 
dobrodelno prireditev, katere izkupiček namenijo vsem šestim osnovnim šolam v  dolini, v sklade za pomoč otrokom, 
ki prihajajo iz socialno šibkejših družin. Srečanje ljudi odprtih src se je pričelo s sveto mašo, ki jo je daroval župnik iz 
Mozirja v kapelici v Mozirskem gaju. Po končanem obredu sv. maše se je na prostoru sejmišča nadaljevala prireditev 
z bogatim kulturnim programom. V samem uvodu so »Koledniki« zapeli himno; Slovenec sem, nato pa so nastopili 
učenci iz vseh OŠ v dolini, ljudske pevke Lipa (članice ženske zveze), ljudski godci iz Ljubnega (klarinetist je 
predsednik OO Ljubno) in harmonikaši iz Konovelj pri Velenju. Dobrodelna sredstva so zbrali s prodajo »srečelova«, za 
katerega so dobitke prispevali številni dobrotniki, z zbranim denarjem in z dobrotami, ki so jih pripravile in zbrale 
članice Društva kmečkih žena,  z gostinsko ponudbo na prireditvi, prodajo peciva in z nabirko pri sv. maši. Vsi 
sodelujoči so delali ali nastopili brezplačno. Zbrana denarna sredstva, okvirno 3.000 evrov, bodo nakazali osnovnim 
šolam, simbolne čeke pa podelili v ponedeljek , 14. junija 2010 vabljenim ravnateljem v prisotnosti predstavnikov 
lokalnih medijev. Na tem mestu se v organizacijskem odboru iskreno zahvaljujejo ljudem odprtih src. 

*** 

520 eur, kar skupaj znaša 3.120 eur. Ob tem se vsem, ki so darovali, iskreno zahvaljujejo, za pomoč pri organizaciji in 
izvedbi prireditve pa tudi DRUŠTVU KMETIC Zgornje Savinjske doline, ki so prispevale k srečelovu, peki kruha ter 
peciva.  
 

 
Folklorna skupina OŠ Ljubno 

Pesem Slovenec sem so zapeli koledniki iz Mozirja 



 
udeležila poslanca SLS Jakob Presečnik in Gvido Kres. Na sliki v pogovoru s tamkajšnjim 

župnikom … 
… in podžupanom Občine Mozirje. 

SLS O NAJ DOGODKIH TEDNA  
BOŽJI DAR ZA ŽIVLJENJE 
Celje, nedelja, 13. junij 2010: 
Slovenski evharistični kongres 
pod geslom Evharistija - Božji dar 
za življenje se je v nedeljo začel z 
daritvijo maše s slovesnostjo 
beatifikacije mučenca Alojzija 
Grozdeta, ki jo je vodil vatikanski 
državni tajnik kardinal Tarcisio 
Bertone. 
Več kot 23 000. romarjem, ki so 
prisostvovali na slovenskem 
 evharističnem kongresu in na 
beatifikacijo prvega slovenskega 
mučenca Alojzija Grozdeta, se je 
s strani SLS pridružili Jakob
Presečnik, vodja Poslanske 
skupine SLS v DZ RS in 
predsednik Sveta SLS z družino. 

 

Podrobnosti tako velikega 
dogodka za Slovenijo in 
fotografije si lahko ogledate tudi 
na spletni strani RKC: 

http://aktualno.rkc.si/?id=10567. 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
DRAGO ČEPAR 

http://aktualno.rkc.si/?id=10567


Pri maši, ki jo bo to sredo 16. junija ob 19. uri v župnijski cerkvi na Viču 
daroval gospod nadškof metropolit dr. Anton Stres, bo dolgoletni član 
stranke dr. Drago Čepar iz rok nadškofa prejel odlikovanje papeža 
Benedikta XVI "Pro Ecclesia et Pontifice". Dr. Dragu Čeparju ob tem 
odlikovanju iskreno čestitamo! 

 

DANILO STEYER 
V tem mesecu se svet vrti okoli (in zaradi) nogometa. Po uspešnem začetku slovenske enajsterice, so si oddahnili tudi 
slovenski navijači, med njimi pa je tudi predsednik OO SLS Apače Danilo Steyer, ki ima priložnost predstaviti 
slovensko kulinariko v Johannesburgu. Danilo Steyer iz Plitvice pri Apačah je predsednik Združenja družinskih 
vinogradnikov in vinarjev Slovenije in s svojimi vini obiskovalce razvaja že cel teden v hotelu Southern Sun Hyde Park.  

 

 
*** 

SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 
V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 

boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 
torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 
 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts

